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「家電 ᛫ 家居 ᛫ 博覽」- 海關AEO助你把握香港獨特優勢

Home Delights Expo - Harness Hong Kong’s Unique Advantages with Customs AEO

海關⼈員在研討會向場⼈⼠介紹「⾹港認可經濟營運商計劃」。
Hong Kong Customs Officer introduced the HKAEO Programme during 
the seminar.

Hong Kong Customs organized a seminar on 17 August 2023 during the Home Delights Expo at the Hong
Kong Convention and Exhibition Centre, providing exhibitors and public members with comprehensive
insights into the details and benefits of the "HKAEO Programme".

Recognized worldwide as a prominent hub for sourcing houseware products, Hong Kong serves as a crucial
intermediary for manufacturers who base their production in the Mainland China and distribute their products
globally.  The HKAEO Programme enables the industry to leverage the trade facilitation benefits, including
reduced customs inspection and prioritized customs clearance, to enjoy seamless movement of their raw
materials and finished products between Hong Kong, Mainland China, and overseas markets.  Local traders
can capitalize on Hong Kong's unique advantages of enjoying strong support of the Motherland and being
closely connected to the world to explore global business opportunities.

⾹港海關於2023年8⽉17⽇在⾹港會議展覽中
⼼舉辦「家電 ᛫ 家居 ᛫ 博覽」期間，舉⾏了⼀
場研討會向參展商及公眾⼈⼠介紹「⾹港AEO
計劃」的詳情及優惠。

⾹港是世界知名的家庭⽤品採購中⼼，不少製

造商將他們的⽣產基地設於中國內地，通過⾹

港作為採購和轉運中⼼將產品銷售到海外市

場。通過⾹港AEO計劃，業界可享有多項優
惠，包括減少海關查驗和優先清關，從⽽更有

效地利便家品原材料和成品在⾹港、中國內地

和海外市場無縫流通。貿易商可把握⾹港「背

靠祖國、聯通世界」的獨特優勢，開拓更多環

球商機。


